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ش��هروند| ب��ا ورود مردی ک��ه به نظر ع��وام، دور 
از ذهن تری��ن گزین��ه و از نظ��ر اهال��ی نزدی��ک به 
 استقلال، پررنگ ترین کاندیدا بود، موسم شعارهای 
»س��وبله، چوبله« برای 
ش��روع  آبی ها 
ش��د. پرویز 
مظلومی از 
ایگور  سد 
استیماچ 
ر  عب��و
داده شد و 

با ورود به باشگاه استقلال، حداقل فصل آینده را روی 
نیمکت آبی ها آغاز خواهد کرد. مظلومی با خاطره 4 
برد متوالی مقابل پرس��پولیس و باخت عجیب 3 بر 
2 در آن دربی معروف  س��ال 1390، کلی احس��اس 
متناقض به وجود آورد و بازگشتی جنجالی برای او، 

قابل تصور جلوه می کرد.
حواشی جالب

هواداران معترض به این انتخ��اب به محض ورود 
مظلومی به تمرین، صدای اعتراضشان را بلند کردند 
و از او خواستند یا این پس��ت را نپذیرد یا اگر می آید 
بازیکنان به زعم آنها پول پرس��تی مانند تیموریان و 
رحمت��ی را دوباره آبی پوش نکن��د و از آتیلا حجازی 
هم دور باش��د. نیروهای امنیتی هم بلافاصله پس از 
خبردار شدن از اغتشاش به تمرینات رهسپار شدند 
اما به جای باش��گاه استقلال س��راغ پرسپولیس 
رفتند و پس از دریافتن موضوع به سرعت سر از 
کمپ استقلال درآوردند! هواداران اما مخاطب 
س��وال های خودش��ان را درس��ت انتخ��اب 
می کردند، آنها به مظلوم��ی می گفتند اگر 
می خواهی به امید هیأت مدیره باشی هفته 

دهم از استقلال می روی! 
مظلومی که به دلیل تجمع هواداران 
ترجی��ح داد ب��ه ج��ای پارکین��گ، 
خودروی خ��ود را در خیاب��ان پارک 
کند خطاب ب��ه طرف��داران گفت:  
»استقلال ستاره لازم دارد. البته در 
کنار ستاره ها باید به فکر بهره گیری 
از نیروهای جوان هم باش��یم. به 
همین خاط��ر فهرس��ت من از 

همین بازیکنان پر اس��ت. با این وجود هیچ بازیکنی 
حق ندارد از هم اکنون خودش را در ترکیب تیم فصل 
آینده ببیند.« به گفته مظلومی، تمرینات استقلال از 
روز جمعه جاری شروع می ش��ود؛ آن هم درحالی که 
به دلیل شرایط نامساعد کمپ استقلال هنوز مکان 
تمرینات مشخص نیس��ت. در این شرایط مظلومی 
برای رخصت از امیر قلعه نوع��ی با او تماس گرفت اما 

امیر، جواب تماس سرمربی جدید استقلال را نداد!
جلسه با پورحیدری

مظلومی پس از پاسخ به هواداران راهی جلسه ای 
با حضور منصور پورحیدری، مدیر فنی استقلال 
ش��د. آقای مدیرفن��ی، آینده را روش��ن می بیند:  
»لیستی که توسط او به باشگاه داده می شود، باید با 

شرایط مالی باشگاه هم جور دربیاید.«
بازگشت فعال مجیدی

مظلوم��ی درباره دس��تیارانش، خیل��ی واضح 
حرف ن��زد:  »مجید صالح دس��تیار اولم اس��ت؛ 
یک مربی خارجی مدنظر ما اس��ت که قرار است 
به زودی به ایران وارد ش��ود. فره��اد مجیدی نیز 
قول هرگونه همکاری را داده است. البته او به دلیل 
مشغله هایش نمی تواند مربی استقلال شود اما هر 
روز در تمرینات ما خواهد بود! ضمن احترام به نظر 
هواداران باید بگوی��م تیموریان، رحمتی و نکونام 
در لیست خرید من هستند. 10 روز پیش کلاس 
مربیگری رفتم. در این مدت بیکار نبودم و مطالعه 
داش��تم. الان هم صالح، یکی از تئوریس��ین های 

فوتبال ایران را دراختیار دارم.«
حرف های افشارزاده 

 بهرام افشارزاده، مدیرعامل استقلال به اتفاق 

بزرگ رخ داده واکنش نشان داد: »از استیماچ به 
دلیل وقت و انرژی که در مذاکرات گذاشت، تشکر 
می کنم اما نظر کمیته فنی در مورد او مثبت نبود. 
باشگاه استقلال نمی توانست با توجه به نتایج 2 
فصل اخیر ریسک انتخاب مربی خارجی را بپذیرد. 
دیدگاه های پرویز مظلومی و اعضای کمیته فنی 
اس��تقلال به قدری نزدیک بود که تنها جلسه ما 
ب��ا او، کمتر از 30 دقیقه طول کش��ید. مظلومی 
مس��ئولیت دارد تا با گروهی از اس��تقلالی های 
 باس��ابقه دور از تی��م مجموع��ه ای قدرتمند را

 آماده کند.«
تکرار برعکس تاریخ

ماجرای سرمربیگری مظلومی در استقلال را 
می توان در ماه های گذشته جست و جو کرد. شاید 
اگر به فاصله پیشنهاد تا توافق باشگاه استقلال به 
مظلومی دقت کنیم، متوجه شویم که سرمربی 
فعلی آبی پوشان مدت ها برای این کار برنامه ریزی 
کرده است. حدود 2 ماه قبل بود که پرویز مظلومی 
در روزهای تیره اس��تقلال با قلعه نوعی در لیگ 
چهاردهم، نزد بهرام افش��ارزاده رفت که البته آن 
زمان اعلام شد این جلسه برای پرداخت مطالبات 
سرمربی سابق استقلال بوده است. شبیه همین 
ماجرا چند سال قبل و زمان سرمربیگری مظلومی 
و مدیریت فتح الله زاده رخ داد که مدیرعامل آبی ها 
با قلعه نوعی ناهاری مشترک خوردند و چند ماه 
بعد قلعه نوعی روی نیمکت اس��تقلال نشست. 
این بار هم به نظر می رس��د صبحانه افشارزاده و 
مظلومی کارساز بوده تا به این شکل آقای دربی ها 

از قلعه نوعی انتقام گرفته باشد.

» سوبله، چوبله«  با دنیایی حاشیه و وعده، سرمربی استقلال شد

مظلومی از قلعه نوعی انتقام گرفت

تریبون

آرش میراسماعیلی، نایب رئیس فدراسیون جودو در گفت وگو با »شهروند«: 

میران ملی پوش شود، من هم برمی گردم!
  تا بعد از المپیک به فکر جذب مربی خارجی نیستیم

ش�هروند| نایب رئیس فدراسیون جودو که اخیرا اختلافاتی را با رئیس 
فدراسیون بر سر س��رمربی تیم ملی پیدا کرده بود،  معتقد است از این پس 
تمام تصمیمات در این فدراسیون با مشورت گرفته می شود و هیچ شخصی 
ازجمله خودش نمی تواند درباره موضوع��ات کلان تصمیم گیری کند. با 
این حال میراسماعیلی هرگونه اختلاف در میان مدیران فدراسیون جودو 
را رد کرده و به کس��ب سهمیه المپیک 2016 خوش بین اس��ت. در ادامه 

گفت وگوی »شهروند« را با آرش میراسماعیلی می خوانید: 
   از خبر عجیبی که دیروز در رسانه ها منتشر شد،  شروع کنیم. 
محمود میران واقعا در 41 سالگی قصد بازگشت به تیم ملی را دارد؟

میران از بزرگان جودوی ایران است و تا چند ماه قبل هم سرمربی تیم ملی 
جوانان ب��ود. او چند روز قبل این مس��أله را مطرح کرد ک��ه می خواهد بار 
دیگر به میادین جودو بازگردد و ما هم به او اعلام کردیم که بهتر اس��ت در 
رده پیشکس��وتان به ادامه فعالیتش در جودو بپردازد، حالا نمی دانم او چه 

تصمیمی گرفته است.
  اما میران اعلام کرده می خواهد بیاید و برای کس�ب س�همیه 

المپیک مسابقه دهد!
این مسأله باید در شورای فنی فدراسیون مطرح شود و فکر نمی کنم بتوان 
به صورت شخصی درباره آن تصمیم گرفت. شاید هم آمادگی بدنی میران 

آن قدر خوب است که به خودش اطمینان دارد و گفته که می خواهد سهمیه 
المپیک بگیرد. اگر واقعا در هر فردی این پتانسیل باشد که سهمیه المپیک را 
بگیرد،  ما مانع او نمی شویم اما فعلا تصمیمی درخصوص میران گرفته نشده 
است. میران باید صبر کند تا این موضوع در شورای فنی مطرح شده و بعد اگر 

مجوزی صادر شد، او به اردوی تیم ملی برود.
    با این ش�رایط شما که س�نتان خیلی پایین تر از میران است، 

قصد ندارید به تیم ملی برگردید؟
خدا را چه دیدید،  شاید هم این اتفاق بیفتد)با خنده(. من دیگر به ورزش 
حرفه ای فکر نمی کنم و آن قدر مشغله مدیریتی در فدراسیون دارم که دیگر 
نتوانم به این مسائل فکر کنم. به نظرم باید میدان را برای جوانان خالی کنیم 
تا آنها بتوانند استعدادهای خودش��ان را نشان دهند. دیگر زمان قهرمانی ما 

گذشت.
   اخیرا با رئیس فدراس�یون بر سر سرمربی تیم ملی اختلافاتی 

داشتید. هنوز هم این اختلاف نظرها وجود دارد؟
این مس��أله آن قدر بزرگ نبود که برخی سعی کردند،  اینطور آن را جلوه 
دهند. جلساتی داشتیم و سوءتفاهمات حل شد و تیم ملی نیز با قدرت به 
کارش ادامه می دهد. در ضمن حتی بیش��تر از گذش��ته س��عی داریم که 
تصمیمات را به صورت گروهی اتخاذ کنیم و در مورد مسائل کلان یک نفر، 

نظر شخصی خودش را ندهد.
  چند ماه قبل از تلاش فدراس�یون برای ج�ذب مربی خارجی 
جهت هدایت تیم ملی بزرگسالان خبر داده بودید. اتفاق جدیدی 

رخ داده است؟
در آن برهه از سوی فدراس��یون جهانی به ما اعلام شد که بهتر است بعد 
از المپیک این کار را انجام دهیم که مربیان مطرح آزاد هس��تند. الان هم در 
 برهه حساسی قرار داریم و نمی توانیم در تیم ملی تغییری به وجود آوریم. البته

 هم اکنون در تیم های جوانان و نوجوانان از مربیان کره ای استفاده می کنیم 
که نتایجش را در آینده خواهیم دید. 

   با این ش�رایط، به کسب سهمیه المپیک برزیل چقدر امیدوار 
هستید؟

تمام هدفمان در تیم ملی بزرگسالان همین است. در تیم ملی بزرگسالان نیز 
ورزشکارانی را داریم که باید در ماه های آینده برای کسب سهمیه تلاش کنند. 
در میان ورزش های رزمی، در جودو کسب سهمیه شرایط بسیار سخت تر است 

اما اگر اتفاق خاصی رخ ندهد، می توانیم 2، 3 سهمیه کسب کنیم. 

 تهدید اولیویرا، بومی زدایی و شایعه بازگشت 
قلعه نوعی

تراکتور، مزرعه اش را شخم می زند
شهروند| 38 روز از قربانی شدن تراکتورسازی در 
عجیب ترین هفته پایانی تاریخ لیگ ایران می گذرد و 
باشگاه پرهوادار تبریزی به جای تلاش برای شروعی 
دوباره در فصل لیگ برتر به دس��ت خودش درحال 

تجربه سقوطی آزاد است.
مشکلات  مالی

معضلات مقطع فعلی نایب قهرمان فصل گذشته 
لیگ برتر با مش��کلات مالی شروع می شود. این تیم 
درحال حاضر 9 بازیکن س��رباز دارد و از آنجایی که 
تیم نظامی محسوب می شود، اعلام کرده اولویتش 
در فصل نقل و انتقالات، خرید بازیکن سرباز از سایر 
تیم هاس��ت؛ آنچه درواقع نش��ان دهنده مشکلات 
مالی تیم اس��ت. این اقدام به صورت م��وازی پروژه 
بومی زدای��ی مدیرعامل غیربومی تی��م را کلید زده 
اس��ت. همه کاره فعلی تراکتورس��ازی قص��د دارد 
سربازهای غیربومی مفید س��ایر تیم ها را جانشین 
بازیکنانی بومی مانند حبیب گردانی، احمد کامدار 
و... کند و در اولین اقدام، مهدی کیانی، کاپیتان فصل 
قبل تیم را بعد از 7 س��ال حضور کنار گذاشت. این 
اقدامات، اعتراض هواداران هنوز عصبانی از اتفاقات 
هفته پایانی فصل گذشته را در پی داشته اما انگار این 

غیربومی سازی با قدرت در جریان است!
بدون بازیکن جدید

درحالی که برخ��لاف وعده های قبلی حتی یک 
بازیکن هم رسما به تراکتورسازی نپیوسته، مهدی 
کیانی، حامد لک)یکی ازعوامل پررنگ قهرمانی از 
دس��ت رفته فصل قبل( میر هانی هاشمی، حبیب 
گردانی، محسن دلیر و چند بازیکن دیگر در لیست 
خروج تیم قرار دارند. در این بین وضع تونی اولیویرا 
هم نامشخص است. سرمربی پرتغالی پس از اتفاقات 
عجیب و غریب فصل قبل به وطنش رفته و درست 
مانند برانکو اعلام کرده تا زمانی که حقوق معوقه اش 

را دریافت نکند به تهران پا نمی گذارد. 
یک شایعه عجیب

شایعه جدایی او، تبریز را ترس��انده است؛ چه به 
خاطر محبوبیتش در تبریز و چه به دلیل نام گزینه 
جانشینی او؛ امیر قلعه نوعی! او در دوران مربیگری در 
تراکتورسازی با لقب »امیرپاشا« مورد استقبال قرار 
گرفت اما در ادامه با بدترین الفاظ از س��وی آذری ها 
به تهران بدرقه شد و حالا نامیدن از او به عنوان گزینه 
پررنگ جانشینی اولیویرا، تبریزی ها را ناخودآگاه به 
روزهای نه چندان آرام گذشته برده است. درصورت 
بازنگشتن اولیویرا، تراکتورسازی مربی تنها افتخار 
تاریخش)قهرمانی در جام حذفی( را از دست می دهد 
و گفته می شود یک مرد منفور برای تبریزی ها روی 
نیمکت می نشیند؛ اتفاقی که اگر با مدیریت کنترل 
نشده تراکتورسازی توام شود، می تواند نایب قهرمان 

2 فصل لیگ برتر را به قهقرا ببرد.

ذره بین

تیتر بازی

  باشگاه س��یاه جامگان از شیخ ویسی به دلیل بستن 
قرارداد همزمان با نفت تهران و تیم مشهدی شکایت 

می کند.
 نشس��ت اس��دی،  دبیرکل فدراس��یون فوتبال با 

واسطه های نقل و انتقالات امروز برگزار می شود.
 اتحادیه جهانی کشتی با حضور زنان ایرانی باحجاب 
اسلامی در رقابت های کش��تی آلیش قهرمانی آسیا 

موافقت کرد.
 تمرینات استقلال برای فصل جدید از روز چهارشنبه 

آغاز می شود. 
  سپ بلاتر، رئیس مستعفی فیفا برای رهایی از بحران، 
وکیل همسر تایگروودز، افسانه گلف تاریخ را استخدام 

کرد.
 در اولین بازی  های یک هشتم نهایی جام جهانی زنان، 
آلمان با نتیجه 4 بر یک سوئد را از پیش رو برداشت و 

چین هم با نتیجه یک بر صفر کامرون را مغلوب کرد.

صالح:  برای دس��تیاری مظلومی از قلعه نوعی اجازه 
گرفتم

مسی:  متاسفم که نیمار محروم است!
مهماندوس�ت:  قهرمانی ما در بازی ه��ای اروپایی 

تاریخ ساز شد
عنایتی:  سال آینده با پیراهن تیم دیگری از فوتبال 

خداحافظی می کنم
پورحیدری:  سرپرستی ام در استقلال هنوز مشخص 

نیست

   افش�اگری جدی�د علیه فیفا| م��ردی که 
هنوز ن��ام و چهره اش پنهان و مبهم اس��ت در ادامه 
افشاگری های خود علیه فیفا به خبرنگار آس اسپانیا 
گفته اس��ت:  »تویوتا در خاک آمریکای جنوبی به 
پولش��ویی های نجومی بلاتر کمک کرده است.« او 
در آخرین سخنان خود افشا کرده که کمپانی تویوتا 
به بهانه ف��روش اتومبیل و حمایت مال��ی از فیفا، با 
صدور بیش از 5 هزار فاکتور صوری راه مناسبی برای 
پولشویی مقامات فیفا ایجاد کرده است. در این میان 
حداقل 50 معامله در رس��توران ها و مراکز تفریحی 
 ونزوئ��لا، مکزیک، کاس��تاریکا و کوبا نی��ز به ثبت 

رسیده است.

  نتایج آخرین روز دور گروهی کوپا آمریکا| 
جام ملت ه��ای  دوم  گ��روه  دور  آخری��ن  در 
آمریکای جنوب��ی، آرژانتین با گل هیگواین از س��د 
جامائیکا گذشت و پاراگوئه و اروگوئه به تساوی یک 
بر یک دست یافتند تا در پایان بازی های این گروه، 
آرژانتین با 7، پاراگوئه ب��ا 5 و اروگوئه با 4)یکی از 2 
تیم برتر س��وم گروه ها( صعود کردن��د. در صدمین 
بازی ملی مسی یک بازیکن جامائیکا به زور از بازیکن 

آرژانتینی تقاضای سلفی داشت و به آرزویش رسید.

توضیح مسئولان سازمان لیگ در مجلس| 
مهدی تاج، غلامرضا بهروان و حجت الاسلام علیپور 
روز گذشته در کمیسیون فرهنگی مجلس شورای 
اسلامی حاضر ش��دند تا درباره مس��ائل رخ داده در 
دیدار تراکتورس��ازی و نفت تهران پاسخگو باشند. 
در این جلسه درباره چرایی قطع اینترنت ورزشگاه، 
خرابی اس��کوربورد، مس��ائل داوری و... سوالاتی را 

پرسیدند و مسئولان سازمان لیگ پاسخگو شدند.

 صرفا جهت اطلاع!

گفت وگوبا ساوه شمشکی، پیشکسوت اسکی: 

بعد از 30 سال دستم کوتاه مانده است

شهروند| ش��اید خیلی ها بعد از انقلاب اسکی را 
با چهره عیسی ساوه شمشکی شناختند. فردی که 
نزدیک به 30 سال در راس فدراسیون اسکی حضور 
داشت و این روزها در س��ن 63 سالگی توجهی را از 
سوی مسئولان نسبت به خود نمی بیند. گفت وگوی 

»شهروند« را  با  عیسی ساوه شمشکی می خوانید: 
  حدود 2 سال اس�ت که از فدراسیون کنار 

رفتید،  بازهم فعالیتی مربوط به اسکی دارید؟
درست است که در فدراس��یون نیستم اما کسی 
 نمی تواند مرا از اس��کی ج��دا کن��د. الان هفته ای

 یک��ی،  دو روز ب��ه وزارت ورزش م��ی روم و کارهای 
مربوط به ورزش های زمستانی را هماهنگ می کنم.

 از داخل فدراس�یون هم از ش�ما مشورت 
می گیرند؟

نفرات جدی��دی که به فدراس��یون آمدن��د،  کار 
خودشان را پیش گرفتند و خیلی هم از آنها انتظاری 
ندارم. وقتی از فدراسیون بیرون آمدم، از تمام کسانی 
که با من کار می کردند،  خواستم بمانند و کمک کنند. 
زحماتی که در طول چند دهه به ثمر نشست،  فقط 
مختص به من نبوده و خیلی از دوستان کمک کردند 
و حالا باید نتیجه زحمات خود را ببینند. من که دیگر 
دستم از فدراسیون کوتاه اس��ت اما امیدوارم هر روز 

پیشرفت را در این رشته شاهد باشیم. 
  خیل�ی از پیشکس�وتان مخال�ف قانون 
بازنشستگی هستند. شما هم به خاطر همین 

قانون کنار رفتید؟
من بررس��ی زیادی در فدراس��یون های جهانی و 
همچنین کش��ورهای دیگر داش��تم. به این نتیجه 
رسیدم که اکثر روس��ای فدراسیون ها خارج از ایران 
سنی بالاتر از 60 سال دارند. یادم نمی رود که 10 سال 
قبل رئیس 70 ساله فدراسیون جهانی اسکی جای 
خود را به دبیرکل همان فدراسیون داد اما هنوز هم 
او به عنوان رئیس افتخاری فدراسیون جهانی در تمام 
جلسات حاضر است و با اجازه او جلسات رسمیت پیدا 
می کند. این نشان می دهد که در ورزش چقدر باید 

برای پیشکسوتان ارزش قایل بود.
  چطور ش�ما حدود 30 س�ال توانستید در 

فدراسیون اسکی ثبات داشته باشید؟
زمانی که من رئیس فدراس��یون ش��دم،  29 سال 
بیش��تر نداش��تم و یک دبیر ورزش بودم. آن زمان 
ورزش اس��کی به عنوان یک رشته اشرافی شناخته 
می ش��د و به همین دلیل مسئولان برای جلوگیری 
از حاشیه از من خواستند که ریاست این فدراسیون 
را در دست بگیرم و مانع حاشیه ها شوم وگرنه از من 

باتجربه تر نفرات زیادی بودند. 
  احتم�الا آن اوای�ل با س�ختی های زیادی 

اسکی را راه اندازی کردید. درست است؟
اسکی که از قبل در ایران وجود داشت اما به دلیل 
بحث حجاب بعد از انقلاب اسلامی به ما اعلام کردند 
که اگر شئونات اسلامی رعایت نشود،  این رشته نیز 
مثل بوکس و چند رش��ته دیگر تعطیل خواهد شد. 
من هم وقتی دیدم که این رشته مفرح است و از نظر 
اقتصادی نیز بخش��ی از مردم زندگی شان به همین 
رشته وابسته است، طرح جداسازی پیست ها را دادم. 
حدود 20 سال طول کشید که این فرهنگ جا بیفتد 
و درنهایت با پوشش هایی که در نظر گرفته شد،  این 

حساسیت ها از بین رفت. 
 این روزها به غیر از اس�کی کار دیگری هم 

انجام می دهید؟
این همه سال تجربه در اس��کی به دست آوردم و 
نمی توانم به همین راحتی از آن بگذرم. با 63 س��ال 
س��ن هم نمی توانم به س��راغ ش��غل دیگری بروم. 
خسروی وفا پیشنهاد داده که در فدراسیون جانبازان 
و معلولین بخش اسکی را راه اندازی کنیم که آن جا 

نیز مشغله هایی دارم.

خاک خورده
ستون ثابت  
      دوشنبه ها

ترانسفر

  »جف��ری کوندوگبی��ای« ب��ا دریافت س��الی 
4.2 میلیون یورو در 4 سال به اینتر پیوست.

  قرارداد »چارلی آدام« با استوک س��یتی تا  سال 
2017 تمدید شد.

  »آرتور لوپو« هم تا  س��ال 2017 ق��راردادش با 
لاکرونیا را تمدید کرد.

  حس��ین مالک��ی بازیک��ن فص��ل قب��ل تیم 
نفت مسجدس��لیمان با قراردادی یک ساله به فولاد 
خوزستان پیوست. همچنین مساریچ، بدرلو و چاگو 

یک سال دیگر در فولاد ماندنی شدند.
  رضا کاردوس��ت، ایمان باصفا، مجید حیدری، 
محمدرضا مهدوی، لامین دیاوارا و یزدان عباسیان از 

استقلال خوزستان جدا شدند.
  سیامک کوروش��ی، قراردادش با نفت تهران را 

تمدید کرد. 

شهروند| در هیاهوی اتفاقات جدید باشگاه استقلال،  
پرس��پولیس نیز روزهای پرفش��اری را سپری می کند. 
شاگردان برانکو ایوانکوویچ که تمرینات خود را از روز شنبه 
آغاز کرده اند،  حاشیه های زیادی را پیرامون خود می بینند 

که محمود خوردبین دراین باره صحبت می کند.
شرایط خوب نیست!

سرپرست پرسپولیس گفت وگوی خود با »شهروند« 
را اینگونه آغاز می کند:  »نمی توانم بگویم ش��رایط تیم 
خوب است. مش��کلات مالی زیادی داریم و همین امر 
سبب شد تا تمرینات ما فقط با 9 بازی آغاز شود. بسیاری 
از بازیکنان بلاتکلیف هستند و عده ای نیز تا پول نگیرند 
حاضر نیستند قراردادش��ان را تمدید کرده و به تمرین 
 بیایند. با این وجود به کارمان ادامه می دهیم تا ببینیم

 در آینده چه پیش می آید.«
ماجرای شکایت به فیفا

خوردبی��ن درب��اره ش��کایت بازیکن��ان خارجی از 
پرس��پولیس به فیفا می گوی��د: »گابری��ل و اومانیا از 
پرسپولیس شکایت  کرده اند. این مسأله در دستور کار 
مدیران باش��گاه قرار گرفته و به زودی تصمیمی گرفته 
می شود که باشگاه متضرر نش��ود. قطعا راهکاری برای 

پرداخت مطالبات این دو بازیکن پیدا می شود.«

لیست مازاد نداریم
در روزهای اخیر ح��رف و حدیث های زیادی پیرامون 
لیس��ت خرید و مازاد پرس��پولیس ش��نیده می ش��ود. 
خوردبین دراین باره توضیح می دهد: »بر اساس نظر برانکو 
پرسپولیس بازیکن مازاد ندارد؛ در هر پستی که بازیکن 
جذب کنیم، یک نفر از لیس��ت خارج می شود. سرمربی 
تیم، لیست خریدش را اعلام کرده و باشگاه براساس آن 
اقدام ب��ه جذب بازیکن می کند. دی��روز رامین رضاییان 

به باش��گاه آمد و احتمالا قرارداد می بندد. چند بازیکن 
خارجی را نیز مدنظر داریم که برای حضور در تمرینات به 

ایران می آیند. ان شاءالله که شرایط بهتر می شود.«
سیدجلال در انتظار تأیید برانکو

سرپرست پرسپولیس در پاسخ به این پرسش که آیا 
سیدجلال حسینی به پرسپولیس می آید یا نه، می گوید: 
»در این باره هنوز برانکو نظر نهایی را نداده است و اگر او 

بخواهد، سیدجلال با باشگاه وارد مذاکره می شود.«
هواداران نگران نباشند

صحبت های پایانی خوردبین را هم بخوانید: »هواداران 
نگران هیچ چیز نباشند. نفراتی که به پرسپولیس آمده اند 
همه ب��ه دنبال انج��ام وظایف خود هس��تند و قطعا در 

صورت توان نمی گذاریم مشکلی پیش بیاید.«

تشریح آخرین وضع پرسپولیس در گفت وگوی »شهروند« با محمود خوردبین: 

هواداران نگران نباشند
    امیدوارم به خاطر شکایت اومانیا و گابریل متضرر نشویم

نگاه موافق

موفقیت با دوری از حاشیه
پروی��ز  انتخ��اب 
مظلومی برای نیمکت 
اس��تقلال بر خلاف 
تصور برخی یک شبه 
اتفاق نیفتاد و چند هفته قبل هیأت مدیره استقلال از این مربی برنامه 
گرفت. بحث انتخاب منصوریان و همچنین مرب��ی خارجی زمان را از 
استقلال گرفت اما بازهم نظر هیأت مدیره روی مظلومی بود. هواداران 
واقعی اس��تقلال از آمدن این مربی رضایت دارند و او را در راه موفقیت 
روی نیمکت تیم محبوبشان کمک می کنند چون خاطرات خوبی با 
مظلومی دارند. به نظر می رسد اگر حاشیه ها به اندازه سال های قبل در 
استقلال نفوذ نکنند،  مظلومی خیلی خوب می تواند استقلال را هدایت 
کرده و موفق عمل کند. در سال اول انتظار از مظلومی سهمیه است و 
توانایی این را هم دارد که حتی مدعی قهرمانی باشد. پیروزی در دربی 
یکی از نقاط قوت مظلومی به شمار می آید اما فقط این معیار نیست. 
تصور می کنم در 2 سال اخیر که مظلومی از مربیگری دور بوده،  بیشتر به 
مطالعه پرداخته و حالا خیلی علمی تر می تواند جلو بیاید. او باید دانش 
و تجربیات جدید خود را به استقلال منتقل کند. در این شرایط بهترین 
گزینه پرویز مظلومی بود و من آینده اس��تقلال را با او روشن می بینم. 

البته باید توجه کند که ضعف های استقلال در 2 سال اخیر را بپوشاند. 

محمد نوازی
 پیشکسوت استقلال

نگاه مخالف

مربی خارجی بهتر بود
وزارت  اخت��لاف 
ورزش و اقتصاد کار 
را به جایی رس��اند 
که استقلال با توجه 
به زمان از دس��ت رفته بود،  به گزینه های داخلی رضایت دهد. تصور 
من این بود ک��ه در این برهه مربی داخلی نمی تواند موفق باش��د و از 
طرفی اکثر گزینه های مطرح شده امتیاز خود را پس داده اند. امیدوارم 
مظلومی در کارش موفق باشد اما باید دانست که اصلا کار راحتی در 
پیش ندارد. هیچ بازیکنی گرفته نشده و تمرینات نیز یک هفته دیگر 
شروع می شود. این درحالی است که هر تیم به 6 هفته بدنسازی نیاز 
دارد. صحبت من این است که اگر قرار بود مظلومی انتخاب شود،  پس 
 همان 2،  3 هفته قبل این اتف��اق رخ می داد و دیگ��ر این قدر زمان را

 از دست نمی دادیم. ایگور استیماچ گزینه بسیار مناسبی برای استقلال 
بود. من در جریان کامل حضور این مربی در ایران بودم و از رزومه اش 
هم خبر داشتم. کروات ها در سال های اخیر نشان دادند که می توانند 
در فوتبال ایران موفق باشند و در میان بازیکنان ایرانی تغییر و تحول 
ایجاد کنند. باز هم می گویم که گزینه خارجی در این مقطع به سود 
استقلال بود زیرا هواداران روی آن حساس نبودند. این حساسیت در 

اولین روز سرمربیگری مظلومی او را دچار چالش کرد .

صادق ورمزیار
پیشکسوت استقلال


